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W redakcji „Tygodnika Koneckiego” i u strażaków

O obwodnicę Końskich i zbiornik w Sielpi  pytali marszałka Adama Jarubasa czytelnicy
„Tygodnika Koneckiego”, podczas telefonicznego dyżuru w redakcji gazety. Telefon nie milkł
nawet na chwilę.

Godzinny  dyżur  przy  redakcyjnym  telefonie  okazał  się  bardzo  owocny.  Czytelnicy
„Tygodnika Koneckiego” pytali marszałka o etapy realizacji obwodnicy miasta oraz skarżyli
się na uciążliwe sąsiedztwo koneckiego placu targowego. Kilka osób dzwoniło też w sprawie
zbiornika rekreacyjnego w Sielpi, jego lepszego zagospodarowania oraz odmulenia. Brak
prac przy zbiorniku powoduje, że zalew stopniowo zarasta. Ta sytuacja ciągnie się od wielu
lat. Ale ze względu na skomplikowaną sytuację prawną, jest trudna do rozwiązania.

Marszałek Jarubas był zadowolony z telefonicznego dyżuru. – Czytelnicy dzwonili z różnymi
sprawami. Nie zawsze takimi, którymi zająć się może marszałek i samorząd województwa.
Częścią z ich powinien się zająć samorząd miasta – mówił po wizycie w redakcji marszałek
Adam Jarubas.

W  spotkaniu  w  redakcji  „Tygodnika  Koneckiego”  uczestniczyli  także:  radna  Sejmiku
Województwa  Świętokrzyskiego  Barbara  Duda,  dyrektor  Departamentu  Funduszy
Strukturalnych  Marek  Szczepanik  oraz  wicestarosta  konecki  Bogdan  Soboń.  

Podczas wizyty w Końskich marszałek  odwiedził też  Ochotniczą Straż Pożarną w Poćwinie.
Oglądał  remizę i  rozmawiał  z  prezesem OSP Józefem Staniszewskim.  Choć druhowie z
Poćwina mogą się pochwalić wybudowaną przed 10 laty remizą, to wciąż nie mogą się
doprosić o samochód strażacki. Marszałek obiecał interwencję w tej sprawie.


